إفلاء المسؤولية Disclaimer

الرياض المالية شركة مساهمة مقفلة برأس مال مدفوع 500 مليون ريال وتعمل بموجب ترخيص من هيئة السوق المالية برقم 37-07070 سجل تجارى رقم 1010239234 الإدارة العامة: واحة غرناطة 2414 حي الشهداء - وحدة رقم 69، الرياض 13241 - 7279 المملكة العربية السعودية. إن قيمة الورقة المالية معرضة للتغييرات المستمرة ويمكن أن تتعرض لانخفاض مفاجئ وكبير بالإضافة إلى أنه يمكن أن يتم ايقافها أو إلغاء تداولها في السوق المالية و/أو من قائمة الشركات المقبولة للتداول وهذا قد يؤدي لخسارة تساوي المبلغ المستثمر وخسارة المستثمر قد لا تقتصر على كامل المبلغ الذي استثمره أو أودعه أصلا وأنه قد يضطر إلى حفع المزيد. كما أن قيمة الورقة المالية يمكن أن تتغير بتغير الوزن المقيمة به سابقا ويلزم تغطية المراكز الناتجة عن ذلك من قبل المستثمر لدفع ذلك الفرق. رسوم ومصاريف الخدمة تنطبق على المنتج حسب الشروط والأحكام الخاصة بالمنتج. إن هذا المنتج ينطوى على مخاطر عالية وقد لا يكون ملائماً لجميع الأشخاص ولذلك يلزم المستثمر الاطلاع على الشروط والأحكام الخاصة بالمنتج و الحصول على الاستشارات القانونية والضريبية والمالية المناسبة قبل اتخاذ أي قرار بشأن التعامل به .شركة الرياض المالية تقوم بنشاطات في مجال الوساطة المالية و الاستثمارية، ومن الممكن ان تقدم خدمات استثمارية او ان تكون قد قدمتها مسبقا خلال ال12 شهرا الماضية لأحدى الشركات التي تتعامل معها في الاوراق المالية، وقد يكون للرياض المالية أو موظفيها أو واحد أو أكثر من تابعيها أو عملائها مصلحة مالية في الأوراق المالية ذات العلاقة. قد يتعرض مستخدمي الرياض المالية أونلاين لبعض الأعطال المتعلقة بنظام المنصة والتطبيق، مثل فشل التطبيق أو انقطاعه. لن تكون الرياض المالية مسؤولة عن أي خسارة أو أي تأخير في تقديم الخدمات أو أي فشل في

تنفيذ التعليمات نتيجة استخدام العميل للمنصة والتطبيق.

Riyad Capital is a closed joint stock company with a paid-up capital of 500 million Saudi Riyals, commercial registration No. (1010239234) and operates under a license from the Capital Market Authority No. (37-07070). General Administration Address: Granada Oasis 2414 Al-Shuhada District - Unit No. 69, Riyadh 13241 - 7279 Kingdom of Saudi Arabia. The value of the security is subject to continuous changes and can be subject to sudden and significant decline. In addition, it can be stopped or canceled in the financial market and/or from the list of companies accepted for trading. This may result in a loss equal to the amount invested, and the loss of the investor may not be limited to the full amount invested or deposited in the first place and may have to pay more. The value of the security may vary depending on the weight previously assessed, and the resulting positions must be covered by the investor to pay the difference. Service charges and fees apply to the product in accordance to the Terms and Conditions of the product. This product is highly risky and may not be suitable for all persons. Therefore, the investor is required to review the product's Terms and Conditions and obtain appropriate legal, tax, and financial advice before making any decision on dealing with the product. Riyad Capital Company carries out activities in the field of financial brokerage and investment, and it is possible that it provides investment services or may have provided them previously during the past 12 months to one of the companies with which it deals in securities. Riyad Capital, its employees, one or more of its affiliates, or its clients may have a financial interest in the relevant



securities.

